
   

MESAJUL PREȘEDINTELUI USASE 

Anul acesta este un an special pentru întreaga comunitate a Academiei de Studii Economice din București. De 110 ani 
continuăm să transmitem din generație în generație excelența care ne situează în cele mai prestigioase clasamente 
internaționale și este un moment oportun pentru a ne întoarce cu mândrie și recunoștință privirea către instituția care 
ne-a crescut, care ne-a învățat să credem în aspirațiile noastre și în faptul că noi reprezentăm viitorul acestei țări. 
ASE reprezintă pentru noi, studenții, locul în care am întâlnit profesori cu experiență, care ne-au format și ne-au sprijinit 
pe drumul științelor economice și ne-au deschis orizonturile către cercetare și către mediul economico-social național și 
internațional. În toți acești ani, ASE a oferit studenților care i-au călcat pragul mediul oportun pentru dezvoltarea 
punctelor forte și talentelor; ne-a provocat în moduri pe care nu le credeam posibile; ne-a ajutat să dobândim cunoștinte 
și înțelegere; să explorăm. Academia de Studii Economice din București ne-a învățat cât de important este să profităm de 
toate oportunitățile de dezvoltare disponibile, să fim perseverenți în atingerea scopurilor propuse și cât mai implicați în 
viața civică. 
La ceas aniversar, este un bun prilej să vedem unde ne situăm în 2023 în piață? Cel mai bun exemplu îl pot da 
absolvenții și studenții noștri. De la directori de multinaționale până la miniștrii, de la CEO ai unor bănci până la cei mai 
buni experți contabili, de la statisticieni de renume până la ambasadori de succes; absolvenții noști vorbesc zilnic despre 
calitatea programelor noastre de studii prin performanțele lor. 
Suntem recunoscători acestei prestigioase instituții pentru căldura cu care ne întâmpină de fiecare dată, pentru lucrurile 
învățate și pentru viitorul pe care ni-l construiește! 
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